
Hei! 

Jeg heter Maja Løcka Eine, er 22 år gammel, og stiller herved til valg som 
studentrepresentant til fakultetsstyret ved Veterinærhøgskolen. 

I løpet av mine snart tre fullførte år som veterinærstudent har jeg utviklet en solid 
forståelse og lidenskap for profesjonen, fakultetet og NMBU som helhet. Jeg er en 
engasjert student og vil aktivt bruke min stemme og kunnskap for å sikre best mulige 
vilkår for oss. Jeg vil alltid kjempe studentenes sak. 

Fakultetet står overfor både små og store utfordringer, inkludert en krevende 
økonomisk situasjon og en forespeilet betydelig reduksjon av antall studieplasser. 
Disse utfordringene påvirker oss direkte som studenter, og det er avgjørende at vi tar 
et tydelig standpunkt. Som student med inngående kjennskap til nåværende og 
fremtidige studenters utfordringer gjennom den nye studieplanen, er jeg klar til å 
representere deres interesser. 

Jeg er engasjert i alt jeg gjør og går aldri halvhjertet inn i en oppgave. Gjennom mitt 
engasjement i ulike foreninger og flere styreverv, både innad på VET og på tvers av 
fakulteter, har jeg fått en god forståelse av demokratiske prosesser, studenters 
utfordringer og hvordan vi kan løse dem. Jeg mener at vi må lære av hverandre, og 
etter flere år med kontakt med veterinærstudenter på globalt nivå har jeg verdifull 
erfaring og kunnskap som kan gagne vårt fakultet. 

Som omviser har jeg representert Veterinærhøgskolen i flere år, fordi jeg er stolt av 
det vi har her. Hvis dere velger meg som deres representant, vil jeg jobbe hardt for å 
sikre at Veterinærhøgskolen fortsetter å være et sted å være stolt av. 

Takk for tilliten! 

Med vennlig hilsen, Maja Løcka Eine 
 
 
 
 
 
Hi!  
 
My name is Maja Løcka Eine, I'm 22 years old, and I hereby announce my candidacy 
as a student representative to the Faculty Board at Veterinary faculty.  
 
Throughout my nearly three years as a veterinary student, I have developed a solid 
understanding and passion for the profession, the faculty, and NMBU as a whole. I 
am a committed student and will actively use my voice and knowledge to ensure the 
best possible conditions for us. I will always advocate for the students.  



 
The faculty faces both small and large challenges, including a challenging financial 
situation and a significant projected reduction in the number of study places. These 
challenges directly affect us as students, and it is crucial that we take a clear stance. 
As a student with in-depth knowledge of current and future students' challenges 
through the new curriculum, I am ready to represent your interests.  
 
I am dedicated to everything I do and never approach a task half-heartedly. Through 
my involvement in various associations and multiple board positions, both at VET and 
across faculties, I have gained a deep understanding of democratic processes, 
students' challenges, and how to address them. I believe in learning from each other, 
and after several years of contact with veterinary students at a global level, I have 
valuable experience and knowledge that can benefit our faculty.  
 
As a guide, I have represented the Veterinary School for several years, because I am 
proud of what we have here. If you choose me as your representative, I will work hard 
to ensure that the Veterinary faculty continues to be a place to be proud of.  
 
Thank you for your trust!  
 
Best regards, Maja Løcka Eine 
 


